

《单词百科:imprinting是什么意思?imprinting怎么发音?imprinting的解释和用法》

英语单词imprinting是什么意思?imprinting怎么读?imprinting怎么发音?简答网为您整理了imprinting的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



imprinting怎么读

imprinting的读音:[m'pr nt ŋ]

imprinting的意思

1、n. 胎教，铭记（动物生命早期即起作用的一种学习机能）；印记；

imprinting的双语例句

1、Create brand awareness and visibility by embedding and imprinting your brand logo into the video.

创建品牌意识和知名度的嵌入和印迹您的品牌标识到视频.

2、 These opposing forces, Haig says, battle each other through genomic imprinting.

这些对立的作用, Haig说道, 通过基因印迹互相斗争.

3、 In a process called imprinting, some genes in a gamete off, while others are turned on.

结论可能是基因的关系吧.在胚胎的过程中, 配偶子中的某些基因活性被退化了, 而另一些被活化了.

4、 Single color and design imprinting for company logo and personal greetings is available.

贺卡内可按要求印刷单色单版的客户信息,如公司标志,个人祝福语.

5、 During this period the mechanism of imprinting is initiated.

在第4到第7周,幼崽形成了母亲这个概念.

6、 Please contact us for other imprinting requirement.

如有其它印刷要求,请联系我们.

7、 Imprinting however on horn of layout of careful look look the coffee picture of some brand.

细瞧瞧版面角上却印着某品牌的咖啡图片.原来是一则做咖啡产品的广告.

8、 He gathered her to himself, imprinting kisses upon her lips and cheeks.

他把她抱过来, 吻着她的嘴唇和面颊.

9、 It seems likely that imprinting is an extreme case of conditioning.

看来似乎铭记是适应的一种极端的情况.

10、 Molecularly imprinted polymer for pipemidic acid was prepared by a molecular imprinting technique.

采用分子印迹技术合成了吡哌酸分子印迹聚合物.

11、 Genomic imprinting effect could be a mechanism contributing to the inheritance of

osteoporosis.

基因印记是一种能够解释骨质疏松症遗传模式的可能机制.

12、 In this article , an overview application and the progress of molecular imprinting technique in steroid recog.

综述了分子印迹技术在甾类分子识别和分析中的应用及取得的进展.

13、 Abnormal imprinting effects are associated with clinical disorders of overgrowth, undergrowth, mental retardation, or behavior abnormalities.

基因组印记病主要表现为过度生长、 生长迟缓、 智力障碍、 行为异常.

14、 They may have dreams, but the " imprinting " keeps pulling them back.

他们可能有梦想,但 “ 烙印 ” 让他们止步不前.

15、 Date imprinting appears on the lower right hand corner of the photograph.

影印的日期将出现在照片右下角.

以上是简答网为您整理的imprinting怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于i

mprinting的用法

、imprinting的释义、imprinting

的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/imprinting>